
12.11.2024 

Interpelace: Zuzana Hamanová na místostarostu Radka Janouška 

Téma: Úpravy parku u Raudnitzova domu 

 

Vážený pane místostarosto, 

 

Jako obyvatelka starých Hlubočep vnímám, že stavba pavilonu Raudnitzova domu se chýlí ke konci. 

V této souvislosti se Vás ptám: 

1/ 

Kdy bude stavba pavilonu Raudnitzova domu dokončena? 

2/ 

Pracuje MČ Praha 5 na projektu úprav parku u Raudnitzova domu, které by měly řešit výslednou 

podobu parku a umožnit rekreaci jak pro obyvatele Raudnitzova domu, tak nového pavilonu? Součástí 

stavby nového pavilonu je lávka, která měla směřovat z 2NP přímo do vyšších partií parku a navázat 

na novou cestní síť. Tato lávka je nyní hotová a trčí do nikam. Úpravy parku by přitom neměly být 

složité, jedná se v podstatě o vytvoření smysluplné cestní sítě v nových podmínkách a vhodné 

doplnění laviček a venkovního mobiliáře pro možnosti procházek a relaxace v parku. Logicky se 

předpokládá i potřebná údržba či obnova dřevin a rostlinného patra. 

 

Děkuji za písemnou odpověď, 

Zuzana Hamanová 


